
                                                             Protokół Nr 11/11 
z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

dnia  19 grudnia    2011 r.
odbytego w sali konferencyjnej  urzędu gminy   

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zamknięcie posiedzenia godz. 1045

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet, który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz i Zastępca Wójta Jerzy Makowski oraz w 
części dotyczącej  spraw finansowych Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady Bogdan Grabski 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum,  przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie.
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty.
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 30 grudnia  2011 r.
4.Dyskusja nad projektem budżetem gminy na 2012 rok – opinia pisemna 
     - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard  
       Szczeciński na 2012 rok 
    - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 
       finansowej Gminy Stargard Szczeciński  na lata 2012-2021
5.Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2011 
   Sprawozdanie Przewodniczący Komisji przedkłada na sesji  
6.Sprawy różne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyżej . 
Ad.2
Protokół Nr 10/11 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie tj. 5 głosami 
„za” bez odczytywania .
Ad.3 
Przewodniczący  komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej sesji. 
Komisja projekty  przeanalizowała , wysłuchała wyjaśnień na zadawane pytania , a następnie 
zaopiniowała jak niżej : 
Komisja wyraziła zgodę na to , aby  zaopiniować również  projekty uchwał  z pkt 3-  w ten sposób 
zachować kolejność omawianych projektów uchwał ,  
- projekt uchwały Nr XIII/116/11 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 
   2012 rok 
 Po odczytaniu projektu uchwały przez przewodniczacego komisji , komisja uwag nie wniosła i 5 
głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
- projekt  uchwały  Nr XIII/117/11 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Stargard Szczeciński na lata 2012-2021
 Przewodniczący odczytał projekt uchwały , komisja uwag nie wniosła i 5 głosami "za" pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały,
-projekt  uchwały Nr XIII/118/11 w sprawie ustalenia wydatków budżetu gminy, których 
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niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego 2011
Projekt uchwały omówiła skarbnik gminy , a komisja 5 głosami "za" pozytywnie go zaopiniowała , 
-projekt uchwały Nr XIII/119/11 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg gminnych
Po  dyskusji  nad  w/w  projektem  uchwały  i  wyjaśnieniach  przedstawionych  przez  pracownika 
przygotowującego w/w projekt uchwały ,a  wyjaśnienie m.in dotyczyły tego , co kryje się  pod 
pojęciem   urządzeń  infrastruktury  technicznej  i  jest  to   np.sieć  i  przyłącza   wodociągowa i 
kanailizacyjne  . Komisja 5 głosami 'za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
-projekt   uchwały  Nr  XIII/120/11  w  sprawie  nadania  nazw ulicom  w miejscowości  Lipnik  – 
komisja 5 głosami "za' pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt  uchwały  Nr  XIII/121/  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 r.
Do tego projektu uchwały radny Bogdan Chaładus poruszył temat dotyczący wynagrodzenia za 
przeprowadzenie wywiadu społecznego i podał przykład , iż np. w jednym dniu będzie posiedzenie 
komisji  i wywiad – czy wtedy będą dwie diety ? Odpowiedzi udzieliła Kierownik GOPS pani Anna 
Ładniak, która wyjaśniła ,że nie było takiego przypadku, aby było posiedzenie i wywiad w tym 
samym dniu  ,  iż  wywiadów środowiskowych  w roku jest  zaplanowanych 14-15.  Na 2012 r. 
zaplanowanych jest  16 wywiadów, - poinformował  wójt- z projektu budżetu na 2012 rok .
Komisja w/w projekt uchwały 5 głosami "za" zaopiniowała pozytywnie.    
-projekt uchwały Nr XIII/122/11  w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2012- komisja 5 
głosami "za"pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr XIII/123/11 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 5 głosami "za" 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
-projekt  uchwały Nr XIII/124/11  w sprawie rozpatrzenia skargi 
Do tego projektu uchwały komisja rewizyjna wypracuje stanowisko i wypowie się o zasadności 
skargi .
Ad.4
Przewodniczący komisji  powiedział ,że projekt  uchwały Nr XIII/116/11 w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2012 rok i projekt Nr XIII/117/11 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 
prognozy  finansowej  Gminy  Stargard  Szczeciński  na  lata   2012-2021,  zostały  pozytywnie 
zaopiniowane jak wyżej . 
Kolejno  przewodniczący zapytał  o uwagi i pytania do projektu budżetu .
Wobec braku pytań , przewodniczący podał do protokołu przyjętą opinię wyrażającą stanowisko 
komisji do projektu budżetu na 2012 rok , a mianowicie : 
Komisja  Socajalno-Porzadkowa  i  Oświaty  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  Nr 
XIII/116/11 Rady Gminy Stargard Szczeciński  w sprawie  uchwalenia budżetu gminy Stargard 
Szczeciński na 2012 rok .
Opinia w formie pisemnej zostanie przekazana komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu .
Radny Bogdan  Chaładus-  poinformował  ,iż  proboszcz  Parafii  Krąpiel  przypomina  o  założeniu 
oświetleniu tego kościoła .
Przewodniczący  Komisji  powiedział  też  o  oświetleniu  kościoła  w  Poczerninie,   przy  udziale 
niewielkim gminy oraz  kosztów mieszkańców  .
Ad.5
Przewodniczący komisji odczytał sprawozdanie z działalności  komisji za rok 2011 .
Komisja uwag nie wniosła i sprawozdanie przyjęła .
Sprawozdanie przewodniczący komisji ,przedstawi na sesji rady w dniu 30 grudnia 2011 r. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Ad.6
Przewodniczący Komisji  Jarosław Kornet  zabierając  głos  w  sprawach różnych  poruszył  temat 
zorganizowania przez gminę transport zbiorowego mieszkańców na trasie Stargard -Strumiany
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przez miejscowości znajdujące się na trasie i zapytał:
– czy było wystąpienie  Wójta o 4 kursy w ramach porozumienia ?
– czy Wójt poinformował o 6 kursach  w ramach porozumienia, tak jak we wniosku 
            z ostatniej sesji ?
Wójt Gminy – odnosząc się do wypowiedzi radnego m.in. w pierwszej kolejności odczytał pismo 
Prezydenta Miasta z dnia 13.12.2011 r. , informujące o tym ,iż uruchomienie linii nie w ramach 
porozumienia , a na podstawie umowy z MZK.  
Pismo Wójta  do Prezydenta o  liczbie kursów z dnia 22.11.2011 – 4 kursy .
Kolejno wójt poinformował o spotkaniu w gminie z przedstawicielem    miasta i MZK ,na którym 
to informował o zwiększonej liczbie kursów do sześciu . Po dyskusji wójtowi udało się przekonać 
dyrektora MZK , aby to były kursy w ramach porozumienia .Dyskutowano o dużej  odległości .Do 
Strumian nie ma chętnych osób – poinformował wójt . 
Zastępca Wójta przekazał informację jaką otrzymał w dniu dzisiejszym ,iż od stycznia 2012 będą 
cztery kursy , w okresie ferii zimowych dwa i przez okres 3 miesięcy będą kursy sondażowe . 
Wójt Gminy – powiedział m.in. ,że przez okres trzech miesięcy będą kursy sondażowe i tym czasie 
będzie można przeprowadzić przetarg .
Przewodniczący komisji poruszył temat ustalenia godzin kursów , przedstawił listy osób z 
poszczególnych miejscowości  , które zadeklarowały chęć korzystania z transportu , bez Strumian i 
wtedy kurs   do Sowna byłby .
Wójt Gminy – odnosząc się do  godzin kursowania - 4 kursów autobusów  MZK powiedział ,że 
powinno to być  w godzinach  podstawowych . Wójt dodał ,że na dzień dzisiejszy nie było innego 
rozwiązania, tylko MZK i dodał , aby nie upierać się przy wyłączeniu Strumian ,bo kto wygra 
przetarg będzie dowoził dzieci do szkół z tej miejscowości . 
Przewodniczący komisji zaproponował ,aby był dodatkowy piąty  kurs autobus  około godziny 19 
ze Stargardu do Sowna . Powiedział ,że do list podchodzi rzetelnie , ale ma świadomość tego, że nie 
będą jeździć wszystkie osoby , które wpisały się na listę i stwierdził ,że ludzie wówczas będą sobie 
sami winni , jeżeli autobusy nie będą jeździły.
Wójt Gminy – powiedział ,że będzie kurs sondażowy przez trzy miesiące i będzie analiza tego 
sondażu .” Mam  nadzieję- powiedział wójt- ,  iż autobusy będą jeździły dla potrzeb 
mieszkańców”. Wójt dodał ,że zostanie wysłane pismo do MZK wraz z załączonymi listami 
mieszkańców i dodatkowo wystąpimy o kurs o godz. 19 i to w ramach porozumienia . 
Cena biletu jak poinformował przewodniczący, tak jak w II strefie .               
Radny Daniel Lesner – odnosząc się do ceny  biletów wspomniał ,aby do Żarowa przywrócić drugą 
strefę , aby gmina mniej dopłacała . 
Radny Bogdan Chaładus- zabierając głos m.in.  zaproponował na przyszłość  , aby w takich 
przypadkach jak np. na trasie Krąpiel -  Barzkowice , dzieci szkolne jeździły autobusami 
liniowymi , a nie z przewoźnikiem wyłonionym w ramach przetargu .       
 Przewodniczący Komisji Radny Kornet Jarosław poprosił , aby do pisma dołączyć również listę 
Smogolic .
Radny Daniel Lesner – powiedział m.in. o problemie z ogrzewaniem remizy strażackiej w 
Grzędzicach , a druga sprawa dotyczyła propozycji podniesienia stawki za wynajem świetlicy.
Powiedział również ,że ruszyła sprawa hydrantów na wsi .
Przewodniczący komisji poinformował ,że nie zauważył aby droga w Sownie była wyrównana , a 
jedynie zauważalny jest zrobiony jeden zjazd .
Radny Marek Nowicki – też poświadczył ,że nie widać aby była robiona droga i to ,że pozostały do 
wykonania dwa zjazdy . Przypomniał również o drodze Lubowo , gdzie usypany przy drodze jest 
wał i zalana jest droga .
Wójt Gminy wyjaśnił ,że droga była równana i zrobiony został  zjazd .
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Ad.7     
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet podziękował 
za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                           Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                 Jarosław Kornet 
Data sporządzenia :                                                                      Data podpisania : 
2011.11.29                                                                                    2011. ….................... 

  


